

Amendments to  
Procurement of medicines for treatment of adults with Hemophilia and children  
with Hemophilia A or B or Willebrand disease and medicines for emergency medical care in case of  
bleeding for the National Public Health Programme to the Ministry of Health (MoH) in Ukraine

Reference: ITB 56-2017-UNDP-UKR

To the ITB document were made the following amendments:

Dear Bidder,

Please be aware on the following amendment to the ITB 56-2017-UNDP-UKR document regarding:

1. The q-ty of Lot 1 Eptacog alfa activated - revised as follows 7 151 650 instead of 715 650:

#	INN	Pharmaceutical Presentation	Dosage	Unit of measurement	QTY
<b>Procurement of medicines for emergency medical care in case of bleeding</b>					
1	Eptacog alfa activated (recombinant factor VIIa)	ampule/vial/syringe/lyophilized powder for solution for injection in vial	2 mg (100 KIU), 5 mg (250 KIU)	IU	7 151 650

Questions and answers including minutes of the pre-bidding conference held at UN Office on August 31, 2017 will follow.

ИЗМЕНЕНИЯ к документу

Закупка медикаментов для лечения взрослых, больных гемофилией, и для обеспечения детей, больных гемофилией типа А или В или болезнью Виллебранда и препаратов для оказания неотложной медицинской помощи при кровотечениях для Национальной программы общественного здравоохранения Министерства здравоохранения (МЗ) в Украине

ССЫЛКА: ПУТ 56-2017-UNDP-UKR

Уважаемый участник,

Обратите внимание, что к документу ITB 56-2017-UNDP-UKR были сделаны следующие изменения:

1. К-во препарата по лоту №1 Eptacog alfa activated – теперь 7 151 650 вместо 715 650:

#	Международное непатентованное название	Лекарственная форма	Дозировка	Единицы измерения	К-во
<b>Закупка препаратов для оказания неотложной медицинской помощи при кровотечениях</b>					
1	Eptacog alfa activated (recombinant factor VIIa)	ампула/флакон/шприц/лиофилизированный порошок для приготовления инъекций во флаконе	2 мг (100 КМЕ), 5 мг (250 КМЕ)	МЕ	7 151 650

Вопросы и ответы, включая протокол предыдущей встречи с участниками тендера, проведённой в офисе ПРООН 31 августа 2017, последуют.